



September 22, 2010

Le 22 septembre 2010

Document 210062

## Notice of Decision on Costs

### In the Matter of Charges Laid Against Mr. Gordon M. Hall

#### Found Not Guilty

In accordance with the Bylaws of the Canadian Institute of Actuaries:

1. Earlier this year, a Notice of Decision was published informing members that a Disciplinary Tribunal had found Gordon M. Hall not guilty of the charges laid against him. At the time that Notice was published on April 15, 2010, the costs had not yet been finalized.
2. On May 14, 2010, the Disciplinary Tribunal issued an Order on Costs ordering that *“the Committee on Professional Conduct pay to Gordon M. Hall all of the fees and expenses, including applicable taxes, of his legal counsel incurred to commence and complete these proceedings in the amount of \$139,688.71”* and that *“the Committee on Professional Conduct remit the \$139,688.71 to counsel for Gordon M. Hall, in trust, forthwith upon making this Order.”*
3. These amounts have been paid.
4. Members who wish to receive a copy of the Disciplinary Tribunal Decision dated February 2, 2010 or the Decision on Costs dated May 14, 2010 should contact the CIA Secretariat at (613) 236-8196, ext. 117. These decisions are also available at the following link:  
[http://www.actuaries.ca/members/organization/board/dp/hall\\_notice\\_september 2010.pdf](http://www.actuaries.ca/members/organization/board/dp/hall_notice_september_2010.pdf).

## Avis de décision relatif aux frais

### Concernant les accusations portées contre M. Gordon M. Hall

#### Reconnu non coupable

Conformément aux Statuts administratifs de l’Institut canadien des actuaires :

1. Plus tôt cette année, un avis de décision a été publié pour informer les membres qu’un tribunal disciplinaire avait trouvé Gordon M. Hall non coupable des accusations portées contre lui. Au moment de la publication de cet avis, soit le 15 avril 2010, la question des frais n’avait pas encore été finalisée.
2. Le 14 mai 2010, le tribunal disciplinaire a émis une ordonnance relativement aux frais stipulant que [traduction] *« la Commission de déontologie rembourse à Gordon M. Hall tous les honoraires et dépenses, y compris les taxes applicables, de son conseiller juridique engagés pour commencer et compléter ce processus disciplinaire, soit la somme de 139 688,71 \$ »* et que *« la Commission de déontologie remette à l’avocat de Gordon M. Hall, en fidéicommis, le montant de 139 688,71 \$ sur émission de la présente ordonnance. »*
3. Ces montants ont été versés à M. Hall.
4. Les membres de l’Institut qui souhaitent recevoir une copie de la décision du tribunal disciplinaire datée du 2 février 2010 ou de la décision relative aux frais datée du 14 mai 2010 sont invités à communiquer avec le Secrétariat de l’ICA au (613) 236-8196, poste 117. Ces décisions peuvent aussi être consultées à l’adresse suivante [en anglais seulement] :  
[http://www.actuaries.ca/members/organization/board/dp/hall\\_notice\\_september 2010.pdf](http://www.actuaries.ca/members/organization/board/dp/hall_notice_september_2010.pdf).